
Rippikoulumietteitä 

Rippikoulu lienee sellainen asia joka tuo yhteen suurta osaa suomalaisista. Vanhempi polvi muistelee 

kuinka silloin joskus opiskeltiin ja leikittiin seurakunnan leirikeskuksessa ja nuoremmat lapset kuuntelevat 

kiinnostuneina juttuja siitä mitä heille olisi tarjolla. Rippikoulu on yksi seurakunnan toiminnan näkyvimmistä 

ja laajimmalle koskettavista jutuista. Nuoren itsensä lisäksi se koskettaa koko hänen lähipiiriään.  

Tässä kirjoittaessani on juuri vietetty Kesä 2 -leirin konfirmaatiojuhlaa. Jokakesäinen iloni on olla mukana 

järjestämässä rippikoululeirejä ja vuoden ympäri tehtäväni on ohjeistaa rippikoululaisia merkkiensä 

keräämisessä. Tahtoisinkin esittää erään toiveen, nimittäin puhukaa rippikoulusta! Muistelkaa yhdessä 

rippikoulujanne, kertokaa niistä eteenpäin. Ihmetelkää kuinka rippikoulu on muuttunut ja olkaa huoleti, 

sanoma on silti sama. Kuunnelkaa nuoria kun he kertovat rippikouluistaan, kyselkää heiltä mitä he ovat 

kuulleet ja nähneet. Jakakaa tätä yhteistä perinnettä. Rippikoulu on kokemuksena unohtumaton.  

Minäkin olen tiellä joka avautui minulle oman rippikouluni jälkeen, ensin isoseksi, sen jälkeen opiskelemaan 

nuorisotyötä ja nyt saan olla kertomassa Jumalasta joka rakastaa meitä enemmän kuin itse ymmärrämme. 

Rippikoulu on lahja ja joka vuosi rippikoulua käyvät nuoret ovat lahja. 
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